
     
 
 

Malmö stads lokalbehov 
 
Det har knappast undgått någon att elpriser och energipriser kraftigt har ökat. Såväl myndigheter, 
fastighetsägare som privatpersoner försöker sänka sina energikostnader. För Malmö stads del har 
man bland annat sänkt temperaturen i lokaler. Som politiskt förtroendevald i såväl region som 
kommun ser jag en stor skillnad på antalet möteslokaler. I region Skåne är möteslokaler ytterst 
begränsat till antalet, medan det finns en uppsjö av möteslokaler i Malmö stad.  En möteslokal 
kostar pengar, dels själva hyran men även avseende uppvärmningskostnader. Väldigt ofta har jag 
sett att dessa möteslokaler i Malmö stad står tomma. Hur stor beläggningsgrad har dem 
egentligen? Går det att samordna användandet av lokaler så att dessa används mer effektivt, 
samtidigt som kommunen kan skära ned kostnader på lokaler. De lokaler som inte används 
speciellt ofta kan exempelvis omvandlas till kontorslandskap eller lämnas tillbaka till 
fastighetsägaren.  
 
Kompetens finns inom staden att utreda och samordna lokalanvändandet, men det görs inte en 
ordentlig behovsanalys av samtliga möteslokaler som Malmö kommun hyr eller äger. Det är inte 
rimligt att våra skattemedel ska gå till lokaler som sällan används. 
 
Med anledning av ovanstående föreslår vi att kommunfullmäktige beslutar: 
 
att Servicenämnden får i uppdrag att utreda nyttjandegraden av Malmö kommuns samtliga 
möteslokaler såväl förhyrda som egenägda i syfte att minska antalet outnyttjad lokalyta i 
kommunens verksamheter. 
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